
KPMG Shareholder Value Award 2010 for Berjaya Sports Toto Berhad 
 
Berjaya Sports Toto Bhd was the sectoral winner for the leisure category of KPMG Shareholder Value Award 
2010. This was the fourth time the company won the award. 
 
The award was presented by Bursa Malaysia chief executive officer Dato’ Yusli Mohamed Yusoff to Berjaya 
Sports Toto Bhd executive director Mr Vincent Seow at a ceremony held at Sime Darby Convention Centre 
Kuala Lumpur on 6 October 2010. 
 
The award recognizes Malaysian corporations which have delivered exceptional value to their shareholders. It 
has also been designed to encourage corporate excellence by promoting a high level of accountability to 
shareholders. 
 
The shareholder value scheme evaluates corporate governance, shareholder returns and earnings generated. 
 

成功多多博彩有限公司荣获 2010 毕马威股东价值奖 
 

成功多多博彩有限公司是中选为 2010 毕马威股东价值奖（休闲领域组）的赢家。这是本公司第 4 次荣

获此奖项。 
 

大马交易所首席执行员拿督尤斯里在 2010 年 10 月 6 日，假森那美会议中心举行的颁奖典礼颁发奖项

给成功多多博彩有限公司执行董事萧瑞彬先生。 
 

此奖项旨在表扬能够为股东们创造卓越价值的本地大型企业机构，同时期望以提升公司对股东们的高度

责任感，来促進企業迈向卓越。 
 

该奖项是以企业治理、股东回酬和盈收能力作为评估准则。 
 


